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آخرین وضعیت کارگزاران برند
فعلا خبر جدیدی درخصوص کارگزاران نیست. طرفین با هم 

به صورت ضمنی توافق کرده اند اما منتظریم ببینیم در آینده 

چه اتفاقی می افتد. فعلا باید این صحبت ها به صورت مکتوب 

دربیاید. البته دو طرف در دادگاه حضور پیدا کرده و توضیحات 

لازم را عنوان کردند و توافق لازم انجام شـــد تا مشکلات حل 

شده و در همان دادگاه پرونده را ببندیم. امیدواریم تا روز شنبه 

این اتفاق بیفتد چون مهلت آن تا این روز اســـت تا ان شاءالله 

قرارداد آریابرتر فســـخ شده و داستان شکایت و دادگاه و این 

صحبت ها جمع وجور شود. 

10 درصد دیگر در انتظار بازیکنان
اقدامات لازم برای پرداخت 10درصد دیگر قرارداد بازیکنان 

انجام شـــده اما اینکه پرداختی تا قبل از بازی با فولاد باشد 

یـــا بعد از آن، یـــک مقدار ابهام وجـــود دارد. در این مورد 

اقدامات لازم انجام شـــده و با این پرداختی ان شـــاءالله به 

رقم پرداختی 60 درصد به بازیکنان خواهیم رســـید. 

دفاع از طرح های اقتصادی سعادتمند 
متاســـفانه فضایی در رسانه ها ایجاد شده که برخی طرح ها 

و ایده ها را به ســـخره گرفته و اظهاراتی را مطرح می کنند. 

به نظر می رســـد دوســـتانی کـــه از موضوعـــات اقتصادی 

اطلاعاتـــی ندارند، هر اتفاقی که بیفتد از آن حرف و حدیث 

درآورده و یـــک چیزی می گویند، درحالی که این یک پروژه 

بزرگ اقتصادی برای باشگاه استقلال است و باعث می شود 

این باشگاه به درآمدهای پایدار برسد. موضوع پفک و کاشی 

یک مثال بود اما بحث این است که با برند استقلال اقداماتی 

در همه زمینه ها از مواد غذایی و صنعت ساخت وساز گرفته تا 

پتروشیمی و نفت و خیلی موضوعات با کمک مجموعه های 

دیگر درحال انجام اســـت تا یک کار برندینگ صورت گیرد، 

اما چون در حال بســـتن قرارداد هستیم؛ برای اینکه خللی 

در این قراردادها ایجاد نشود و برخی دوستان سهم خواهی 

نکننـــد، نمی توانیـــم این موضوعات را رســـانه ای کنیم اما 

بـــه زودی بعد از بســـتن یک پکیج کامـــل در این خصوص 

بـــرای هواداران اطلاع رســـانی لازم را خواهیم کرد. درحال 

بســـتن قرارداد با همه مجموعه های بزرگ کشور هستیم تا 

از برندینگ اســـتقلال استفاده کرده و محصولات خود را با 

این نام تولید کنند. 

تضمین عملیاتی شدن طرح ها؟
نگاه ما در این بخش این نیست که برندمان را به یک مجموعه 

بدهیم و بنشـــینیم و ببینیم آن مجموعه کار می کند یا خیر، 

بلکه ما پول مان را اول می گیریم؛ یعنی یک ســـال از درآمد 

پیش بینی شـــده شرکتی که با ما قرارداد می بندد را گرفته و 

آن شرکت می تواند با استفاده از برند استقلال به درآمدزایی 

برســـد. ما پول مان را همان ابتدا می گیریم و اینکه شرکت ها 

و مجموعه فعالیتی نداشـــته باشـــند، مشکلات بعدی پای 

خودشـــان بـــوده و عواقبش با آنهاســـت. در این فعالیت ها 

به گونه ای پیش می رویم که در همان ابتدا استقلال به منافع 

پایدار برســـد. این درحالی است که ما فقط تبلیغ برند فوق 

را نـــزد هواداران مان کرده و از این طریـــق به مجموعه های 

فوق کمک می کنیم. 

آخرین وضعیت خصوصی سازی استقلال
این موضوع درحال پیگیری است و فکر می کنم ان شاءالله در 

موعـــد مقرری که گفته اند این اتفاق بیفتد. فرآیند این کار در 

سازمان خصوصی سازی و طبق مقررات درحال انجام است، اما 

طبیعتا وقتی این کار انجام شود، طبق درصدی که مشخص 

شده عواید آن نصیب باشگاه هم خواهد شد. 

سرنوشت کمپ حجازی
برنامه ای برای فـــروش و تغییر کاربری کمپ حجازی نداریم 

بلکه یک کمپ اختصاصی باشـــگاه است که طبق آن درحال 

مذاکره با شـــرکت های مختلف هســـتیم تا بتوانیم یک هتل 

در این محل احداث کرده و در کنار آن نیز یک ســـالن چند 

منظوره و زمین چمن مناســـب و مـــواردی که مورد نیاز برای 

یک باشـــگاه حرفه ای اســـت را ایجاد کنیم و امیدواریم طی 

یک ســـال آینده به عنوان یک باشـــگاه حرفه ای صاحب یک 

کمپ فوق العاده بشویم. 

در همین راســـتا حتی پیش بینـــی چند کمپ اختصاصی 

در بعضی شهرســـتان ها نیز شـــده که بـــا مذاکره با چند 

شـــرکت، کارهایـــی نیـــز در این خصوص انجام شـــده و 

 . هستیم ل  مشغو

مذاکره با شرکت های خارجی
پیشنهادهایی داشتیم اما باید استعلام لازم را برای همکاری 

از برخی نهادها بگیریم تا ببینیم تاییدیه لازم را به ما می دهند 

که بتوانیم با این شـــرکت ها فعالیت داشته باشیم یا خیر. در 

این بین چند شرکت بزرگ اقتصادی- اروپایی پیشنهادهایی 

را مطـــرح کرده اند اما چون خارجی هســـتند باید قبل از آن 

مجوزهای لازم را بگیریم. 

گزارش»فرهیختگان«ازآخرینوضعیتاقتصادیآبیها؛کاربریکمپحجازیتغییرنمیکند

یکنان تا هفته آینده فسخ قرارداد کارگزار قبلی تا شنبه، پرداخت پول به باز

با نزدیک شـــدن به زمان شروع مســـابقات تب فوتبال در 

بین فوتبالدوســـتان داخلی بالا گرفته و با اینکه خیلی ها از 

همین حالا پرســـپولیس را قهرمان بلامنازع لیگ می دانند 

اما معادلات روی کاغذ به شکل دیگری است و این احتمال 

وجود دارد که با لغزش صدرنشـــین لیگ برتر در هفته های 

پایانی حساســـیتی که این روزها در لالیگا ایجاد شده را در 

فوتبال کشورمان شاهد باشیم. 

یکی از دغدغه های هواداران پرسپولیس در این روزها خط 

حمله تیم شـــان است که در طول 21 هفته گذشته از لیگ 

نشـــان داد که زهر لازم را برای خطرآفرینـــی مقابل دروازه 

حریف ندارد و چه بسا اگر مهاجمان سرخ گلزن بودند حالا 

صدرنشـــین لیگ حتی حاشیه امن مناسب تری با تیم های 

تعقیب کننده اش داشت. 

در این بین چشم امید هواداران سرخ به بازگشت استوکس 

آماده به ترکیب پرســـپولیس بـــود که او هم مطابق انتظار با 

بی انضباطی هایش کار را به فسخ قرارداد کشاند و حالا این 

هراس وجود دارد که او حتی در فیفا تیم قرمزپوش تهرانی را 

بازنده کند که در این صورت شکستی بزرگ در پرونده مدیران 

پرسپولیس و بخش حقوقی این باشگاه ثبت خواهد شد. 

نامه مجدد استوکس به پرسپولیسی ها
دیـــروز در اخباری که رســـانه ها به آن پرداختند از ارســـال 

نامه اســـتوکس به سرخ ها گفته می شـــد و اینکه او باز هم 

به پرسپولیســـی ها نامه فرســـتاده کـــه نمی تواند به دلیل 

محدودیت هـــای پـــروازی خودش را به تهران برســـاند و از 

ســـرخ ها خواســـته که زحمت واریز حقوقش را بکشند تا به 

این شـــکل همه چیز عادی جلوه داده شود و اصلا انگار نه 

انـــگار که او برای مرخصی یک روزه از ایران رفت و هنوز هم 

به ایران بازنگشته است. 

این طور که از شواهد امر پیداست استوکس همچنان به دنبال 

تکمیل پرونده اش است تا بتواند با اثبات بی گناهی اش در 

فیفا مابقی طلب خود را هم از این تیم بگیرد و کاملا مطابق 

برنامـــه پیش می رود و همان کاری را می کند که با تیم های 

قبلی اش مثل تراکتور انجام داده و به نظر می رســـد ادعای 

مدیران پرسپولیس درخصوص دریافت غرامت از این بازیکن 

به جایی نرسد!

خواجه وند: نامه جدیدی
به دست باشگاه نرسیده است

برای اینکه از جریان نامه جدید آنتونی استوکس به باشگاه 

پرســـپولیس باخبر شـــویم با معاون حقوقی باشگاه که این 

پرونده هـــا را مدیریـــت می کند تماس گرفتیـــم. او در این 

خصوص به خبرنگار »فرهیختگان« گفت: »هیچ نامه جدیدی 

در کار نیست و این بازیکن، درخواستی از باشگاه پرسپولیس 

نداشته است. این نامه ای که رسانه ها به آن اشاره می کنند 

مربوط به آخرین نامه اوســـت که پیش از فسخ قراردادش به 

باشگاه ارسال کرده بود، اما بعد از فسخ قرارداد با او مکاتبه ای 

نداشته ایم و او هم درخواستی از باشگاه نداشته است.« 

خواجه ونـــد درخصوص اقداماتی که باشـــگاه برای گرفتن 

حق و حقوقش از این بازیکن انجام داده اســـت، ادامه داد: 

»فعلا تنها با این بازیکن فســـخ قرارداد کرده ایم و هنوز از او 

به فیفا شـــکایت نکرده و درخواست غرامت نداشته ایم. اما 

قطعا براساس اولویت این اقدامات را هم در دستور کار قرار 

می دهیم و این در پروسه بعدی قابل انجام است.« 

نصیرزاده: استوکس
یک کلاهبردار واقعی است!

اینکه ســـرخ ها تنها در خروجی صفحات باشگاه در فضای 

مجازی اقدام به فســـخ قرارداد با اســـتوکس کرده و در این 

مدت هیچ اقدامی برای اعلام دلایل فسخ، شکایت و دریافت 

غرامت از طریق فیفا نداشـــته اند موضوعی است که از یک 

طرف عجیب و از سوی دیگر خطرناک است. 

عجیـــب اینکه چطور می شـــود باشـــگاهی دریافت حق و 

حقوقـــش را نادیده گرفته و این همه تعلل برای شـــکایت به 

فیفـــا کند و خطرناک از این بابت که ممکن اســـت به زودی 

این اســـتوکس باشد که در این پرونده دست بالاتر را داشته 

باشـــد و باز هم شکســـت بین المللی در پرونده پرشکست 

سرخ ها ثبت شود. 

در این خصوص بر آن شـــدیم که با هوشـــنگ نصیرزاده که 

هم  ســـابقه مدیریت تیم لیگ برتری را در کارنامه داشـــته و 

هم بر مســـائل حقوقی اشـــراف کامل دارد تماس بگیریم 

و نظـــرش را درخصوص این پرونده جویا شـــویم. نصیرزاده 

در این خصوص به »فرهیختگان« گفت: »پرسپولیســـی ها 

می توانســـتند به دلیل رعایت نشدن بندهای قرارداد با این 

بازیکن به صورت یک طرفه فسخ قرارداد کنند اما باید 

بلافاصله از اســـتوکس به فیفا شکایت و تقاضای 

غرامت می کردند.« 

او ادامه داد: »یکی از مشکلاتی که باعث می شود 

ما در پرونده های فیفا شکســـت بخوریم دلیلش 

تأخر و تقدمی اســـت که در شکایت ها داریم و 

در اصل معمولا افرادی که زودتر شـــکایت 

خود را بـــه فیفا تقدیم می کنند شـــانس 

بیشـــتری برای پیروزی در پرونده دارند. 

من فکر می کنم پرسپولیسی ها باید 

همین امروز شکایت خود را آماده و 

به فیفا ارسال کنند و غرامت شان را 

هم بگیرند و این موضوع بســـیار با 

اهمیت است.« 

نصیرزاده همچنین خاطرنشان 

کرد: »البته مقررات کووید-19 

در این روزها خیلی به نفع باشگاه 

پرسپولیس شده وگرنه تا همین امروز 

این بازیکن با اتکا به قانون عدم پرداخت دو 

ماهه حقوقش که اصلا از ســـوی تیم های 

ایرانی به آن اهمیتی داده نمی شـــود، پرسپولیس را در فیفا 

محکوم کرده بود و شـــک نکنید تمام نامه نگاری های او با 

باشگاه هم به منظور پرونده سازی است تا بتواند مثل تراکتور 

و تیم ترکیه ای قراردادش را با پرسپولیس هم به نفع خودش 

به پایان برساند.« 

ایـــن کارشـــناس حقوقی در پایان افزود: »اســـتوکس یک 

کلاهبردار تمام عیار است و با تکیه به نفوذی که FIFPRO که 

اتحادیه بین المللی بازیکنان حرفه ای در فیفا دارد توانسته 

گاهی از فیفا به صورت چشم بسته رای پیروزی بگیرد، وگرنه 

بازیکنی با سابقه او قطعا زیر ذره بین قرار می گرفت.« 

چرا پرسپولیس
به فیفا شکایت نمی کند؟

اینکه چرا پرسپولیسی ها تا به امروز به فیفا شکایت 

نکرده اند و برای انجام این کار دســـت روی دست 

گذاشـــته اند و امروز و فردا می کننـــد، موضوعی 

است که شـــاید برای خیلی ها جالب باشد. در این 

خصوص یکی از نفرات نزدیک به باشگاه 

پرســـپولیس به »فرهیختـــگان« گفت: 

»برای مدیران پرسپولیس همین که در 

فیفا بازنده نباشند و خطری مالی باشگاه 

را تهدید نکند کفایت می کند، اما 

غافل از اینکه آنها حدود دوسوم 

قرارداد این بازیکن را پرداخته اند 

و طرفی که در این بین متضرر شده 

پرسپولیس است و نه آنتونی استوکس. 

شـــاید مهاجم ایرلندی همین حالا هم 

با فســـخ قرارداد بدون هیچ جنگی در 

فیفا موافق باشد و این پرسپولیس است 

کـــه باید به دنبال حـــق و حقوق خود و 

هوادارانش باشـــد تا مبادا به سرنوشت 

تراکتور دچار شود!«

  گزارش

»فرهیختگان«گزارشمیدهد؛نامهطلبکارانهاستوکسمربوطبهقبلازفسخقرارداداست

ود ! کلاهبردار ایرلندی طبق برنامه پیش می ر
نصیرزاده:چراپرسپولیسبرایشکایتبهفیفاتعللمیکند؟
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مدیرعامل آریابرتر: تصمیم به اقاله قرارداد گرفتیم
دریکماهگذشـــتهحرفوحدیثهایزیادیدررابطهباقراردادباشگاهاستقلال

باکارگزارجدیدمطرحشـــد،بهطوریکهشـــرکتآریابرتربهعنوانکارگزارقبلی

بـــهدلیلنقضقراردادودفاعازحقوقخود،مجبوربهشـــکایتشـــد.باتوجهبه

مسائلبهوجودآمده،اینشـــرکتتصمیمبهاقالهقراردادگرفت.

مدیرعامـــلشـــرکتآریـــابرتربااعـــلاماینخبربهتســـنیمگفت:»بـــاتوجهبه

تلاشهایزیادیکهاینکارگزاریدرمدتیکســـالازهرلحاظبرایباشـــگاه

اســـتقلالانجامدادهوتمایلباشـــگاهجهـــتهمکاریباکارگـــزارجدید،برای

آرامـــشهواداراناســـتقلالوباتلاشوزارتورزشوجوانـــانوبرخیازاعضای

هیاتمدیرهاســـتقلال،تصمیمبهاقالهقراردادگرفتهشـــدکهمقدماتواســـناد

ومدارکتسویهحســـابهایمالیانجامخواهدشـــد.باتوجهبهدرپیشبودن

بازیهایحســـاساســـتقلال،بهخصوصدیداربافولادخوزستان،برایاینتیم

آرزویموفقیـــتمیکنیـــمواگرهـــمخدماتیانجامدادیـــم،بهخاطرنامبزرگ

اســـتقلالبودهاســـت.اگرچهبهدلیلهیاهویزیاد،خدماتشـــرکتآریابرتر

بهخصوصکمکهایمالینهتنهادیدهنشـــد،بلکـــهموردحملهقرارگرفتوبه

نوعیجایخیلیچیزهاتغییرکرد،امامابرایکمکبهاستقلالتصمیمگرفتیم

اینباشـــگاهدرآرامشکارهاراپیشببرد.«


